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Številka: 900-244/2014-3 
V Ljubljani, dne 03.11.2014 
           
             
 

 
ZAPISNIK 

 
22. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 15.10.2014 ob 17. 
uri, na sedežu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
22. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 9 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan Jernej Virant, Andreja 
Vrtačnik Kremžar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Jerneja Končan Babič, Gregor 
Verbinc, Gašper Župan.  
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Metka Guček – koordinator VI, 
SLS, MU, MOL.  
 
 
Predsedujoča je predlagala dopolnitev dnevnega reda, ki so ga člani sveta prejeli s sklicem seje in 
sicer tako, da se pri 3. točki doda: »in druge finančne zadeve«. 
 
Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnikov 21. redne seje in 10. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih 
03. Potrditev izplačila sejnin in druge finančne zadeve 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
05. Pregled dela ČS Rudnik v mandatu 2010-2014 in predlogi za delo sveta v novem 

mandatu 
 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9  PROTI: / 
Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnikov 21. redne seje in 10. izredne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
A.) Potrditev zapisnika 21. redne seje 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo. 
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/22:  
Zapisnik 21. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/22 je bil sprejet. 
 
B.) Potrditev zapisnika 10. izredne seje 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v razpravo. 
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/22:  
Zapisnik 10. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/22 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridružila Maja Rus. 
 

AD 2 
Poročilo aktivnostih 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi aktivnostmi: 
 

 Dan ČS Rudnik 2014; Predsedujoča je povedala, da so bili odzivi zelo pozitivni, s čimer so se 
ostali člani sveta strinjali. Ob tem se je zahvalila Heleni Židanek za organizacijo 90% prireditve.  

 Problem kavarne Extreme, Dolenjska cesta 33a; Krajani se pritožujejo glede hrupa in porezanih 
gum, v kolikor prijavijo na Policijo.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/22: 
Svet ČS Rudnik se je seznanil s problemom hrupa, ki ga povzroča dejavnost kavarne 
Extreme. Upravnika/e blokov nasproti kavarne se obvesti, da smo prejeli nekaj osebnih 
pritožb glede kaljenja javnega reda in miru v povezavi z dejavnostjo kavarne Extreme, v 
bodoče pa naj stanovalci vsako domnevno kršitev takoj prijavijo na Policijo. Prav tako se s 
problemom seznani Policijo, Mestno redarstvo MOL in Oddelek za gospodarske dejavnosti 
in promet MU MOL. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov PROTI:/ 
Sklep št. 3/22 je bil sprejet. 
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 Prejeli smo kopijo plana zimske službe za sezono 2014 /2015. Pripomb ni bilo mogoče podati, 
vseeno pa se bo preverilo, če je kakšna ulica izpadla iz plana in to javilo pristojni službi. 

 Rebalans proračuna 2014-III; Predsedujoča je prisotne seznanila z uskladitvijo zaradi višjih 
prispevkov za izplačilo sejnin. 

 Priprava proračuna 2015 in 2016; V fazi osnutka bo določena le masa sredstev, kar se tiče 
finančnega načrta pa ga bo svet pripravil na eni izmed prvih sej v novem mandatu. Člani sveta naj 
do takrat pripravijo svoje predloge. 

 Prošnja stanovalcev Dolenjske ceste 45a-f za sofinanciranje igral oz. dodatne ureditve igrišča; 
Člani sveta so bili mnenja, da se prošnja obravnava v sklopu priprave finančnega načrta za leto 
2015. 

 Ureditev trim otokov na Golovcu; Predsedujoča je prisotne seznanila, da bo Oddelek za šport 
financiral postavitev trim otokov po Golovcu. V ta namen preko Oddelka za ravnanje z 
nepremičninami  že pridobivajo soglasja lastnikov zemljišč. Predsedujoča je prisotne opozorila, da 
se urejajo le nova otroška igrišča, ni pa pobud za ureditev manjših igrišč za košarko, nogomet ipd. 
ki bi jih uporabljala mladina. 

 Pripravljen je osnutek Strategije podeželja 2014-2020; Pripombe in dopolnitve se pričakuje do 
15.11.2014. Predsedujoča je povedala, da bo Helena Židanek poslala strategijo vsem po e-pošti.  

 Predsedujoča je člane sveta seznanila z namenom MOL, da se uredi stanje objektov in komunalne 
opreme na naslovih Ižanska cesta 440 in 442. 

 Prireditev »Praznični december« bo 10.12.2014. 
 

 
AD 3 

Potrditev izplačila sejnin in druge finančne zadeve 
 

Člani so ob pričetku seje prejeli evidenco prisotnosti na sejah Sveta ČS Rudnik v letu 2014. 
Predsednica je člane seznanila s finančnim stanjem ČS Rudnik, dodatno obrazložitev je podala 
Helena Židanek.  
Kar se tiče strokovne ekskurzije na Dunaj so se člani sveta dogovorili, da se izvede v prihodnjem 
mandatu, do takrat pa se pripravi podroben program. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/22: 
Svet ČS Rudnik potrjuje poročilo o prisotnosti članov sveta na sejah sveta v letu 2014. Članom 
sveta se izplačajo sejnine v skladu s pristojnostjo na sejah sveta v letu 2014, kot izhaja iz 
poročila ter tudi za prisotnost na 22. redni seji. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov  PROTI:/  
Sklep št. 4/22 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/22: 
Svet ČS Rudnik namenja sredstva: 

- v višini 500 EUR za uredniško delo pri glasilu ČS Rudnik 
- v višini 2.000 EUR za darila na decembrski prireditvi »Praznični december« 
- v višini 750 EUR za prednovoletna darila za prostovoljce društva upokojencev Krim 

Rudnik in vojne invalide. 
- v višini 200 EUR za promocijo ČS Rudnik na koledarjih GD Ljubljana - Rudnik in PGD 

Ljubljana - Barje 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov  PROTI:/  
Sklep št. 5/22 je bil sprejet 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/22: 
Predsednico Sveta ČS Rudnik se pooblašča za prerazporeditev sredstev v okviru proračunske 
postavke 016017 v skladu s sprejetimi sklepi sveta oz. načrtovano porabo sredstev. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA: 10 članov PROTI:/  
Sklep št. 6/22 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 4 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 

 
Vojko Perhavec je vprašal, kaj je z izgradnjo kanalizacije ob Ižanski cesti  in Jurčkovi cesti, glede na to 
da se veliko govori o kanalizaciji v Črni vasi.  
Predsedujoča je pojasnila, da je kanalizacija po Ižanski cesti (severni del) tudi v planu, vendar se 
mogoče več govori o Črni vasi zaradi projekta, ki je bil pripravljen za pridobitev evropskih sredstev. 
 

 
 

AD 5 
Pregled dela ČS Rudnik v mandatu 2010-2014 in predlogi za delo sveta v novem mandatu 

 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju seje povedala, da je Svet ČS Rudnik s Sklepom št. 2/3 za svoje 
prioritetne naloge določil: 

 Vzdrževanje vodotokov in obcestnih jarkov 
 Problematika ZD Rudnik – ginekološka ambulanta 
 Družbeni center Barje 
 Ureditev ceste Ob dolenjski železnici (od Pregljeve ulice do Peruzzijeve). 

Tekom mandata so aktivnosti za  ponovno vzpostavitev ginekološke ambulante (peticija)  pripeljale do 
ugotovitve, da ponovno vzpostavitev ambulante ne podpira toliko krajanov oz. krajank, da bi se naloga 
še uvrščala med prioritetne, naloga ureditve ceste Ob dolenjski železnici pa je bila izvedena.  
Svet ČS Rudnik je zato nas svoji 14. redni seji sprejel s Sklep št. 4/14, s katerim je določil nove 
prioritetne naloge: 

 Izgradnja komunalne infrastrukture v celotni četrtni skupnosti s poudarkom na izgradnji na 
območju Črne vasi, Ižanske ceste in Gornjega Rudnika.  

 Izgradnja Družbenega centra Barje. 
 Izvedba predvidenih protipoplavnih ukrepov, vključno s čiščenjem vodotokov in obcestnih 

jarkov.  
 Ureditev mirujočega prometa v ČS Rudnik.  
 Ureditev pešpoti ob Galjevcu, od Peruzzijeve ceste do Ižanske ceste. 

 
 
Nove prioritetne naloge so sicer v izvajanju, vendar konkretnih rešitev še ni. 
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Robert Okorn je ob tem menil, da so prioritetne naloge ČS Rudnik preveč splošne in da bi jih morali v 
naslednjem mandatu definirati malce drugače.  
Hkrati je dodal tudi, da sta bila aktivna le dva odbora (Odbor za finance in Uredniški odbor) ostali pa 
so bili na svojih področjih premalo aktivni.  
Tudi ostali člani sveta so se strinjali, da bo moral novi svet konkretneje določiti naloge in delo 
posameznih odborov oz. njihovih članov. 
 
Metodij Rigler je glede prioritetne naloge Izgradnja družbenega centra Barje poudaril, da je škoda, ker 
še ni realizirana, saj četrtna skupnost nima zadostnih prostorov za delovanje na kulturnem področju. 
  
 
Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan, zato je sejo zaključila ob 18.20. 
 
 
 
Zapisali: 
Metka Guček  
 
Helena Židanek 
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


